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MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige  1999-12-15 1 (35)

Plats och tid Stadshuset klockan 18.00 - 23.25

Beslutande Enligt förteckning på s. 2

Övriga närvarande Enligt förteckning på s. 2 och 3

Utses att justera Maj Keidser (s) och Svante Persson (m)

Justeringens plats och tid Stadskontoret onsdagen den 22 december 1999, klockan 15.00.

Underskrifter Sekreterare ______________________________________________ Paragrafer  232 - 253
 Yvonne Johnsson

Ordförande _______________________________________________
 Kaj Johansson (s)

Justerande _______________________________________________
 Maj Keidser (s)                               Svante Persson (m)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 1999-12-15
Datum för
anslagets uppsättande

Datum för
anslagets nedtagande

Förvaringsplats
för protokollet Stadskontoret
Underskrift ______________________________

Utdragsbestyrkande
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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter
Hans-Ove Nilson (m) 
Kjell Tengelin (m)
Johan Larsson (m), (1)
Claes Olsson (m)
Suzan Gelesits (m)
Bengt Möndell (m)
Kenneth Wallin (m)
Bengt Hedberg (m)
Svante Persson (m)
Kaj Johansson (s)
Kenneth Dahlgren (s)
Birgit Svanteson (s)
Ralf Lorentzon (s)
Raili Pedersen (s)
Lars-Erik Möse (s)
Matti Riukka (s), (4)
Maj-Lis Dahlgren (s)
Bengt Odlöw (s)
Mabel Hagman (s)
Patrik Karlsson (s), (6)
Marion Carlsson (s)
Sven- Ove Johansson (s)
Jan Johansson (s)
Maj Keidser (s)
Lars-Axel Karlsson (s)
Marita Aronson (fp)
Dagmar Callgard (fp)
Stefan Robertsson (fp)
Rosi Tholin (fp)
Lennart Persson (fp)
Inga Johnsson (c), (6)
Bengt Spiik (c)
Maija Savolainen (v)
Åke Nises (v)
Yvonne Gillberg (v)
Laila Åkerberg (mp)
Hans Sternlycke (mp)

Kent Helgesson (mp)
Marie-Anne Halonen (mp)
Peter Johnson (kd)
Åke Bergendahl (kd)
Birgitta Mattsson (kd)
Benny Strandberg (kd)
Marie Berg (kd), (9)
Hans-Olof Engvall (kd)
Elisabet Winsnes (kd)
Sonja Gustafsson (spi)
Bengt Blomstrand (spi)
Lars G Andersson (spi)
Beatrice Philipson (spi)

Tjänstgörande ersättare

Stefan Caplan (m)
Ingela Ohldin (m)
Marie Follin (m)
Rolf Ottosson (m), (3)
Bengt Nilsson (m)
Roland Alkvik (s)
Ulla Englund (s), (5)
Berndt Runberg (s)
Berith Stålhammar (s)
Annika Eriksson (s), (7)
Göran Levin (fp)
Ingemar Johansson (c), (7)
Jan Kronberg (v)
Gunborg Hermansson (kd), (10)

Övriga närvarande

Ersättare
Rolf Ottosson (m), (2)
Ulla Englund (s), (4)
Ann-Marie Hallin (s)
Benno Glimmerfalk (s)
Kent Brattberg (s), (8)
Annika Eriksson (s), (6)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts.

Ingemar Johansson (c), (6)
Marianne Ahlqvist (mp)
Gunborg Hermansson (kd), (9)
Samuel Brohede (kd), (11)
Ivar Gustafsson (kd), (12)
Gun Andrée (spi)
Hans Svensson (spi), (13)

Tjänstemän 
Yvonne Johnsson, stadskontoret 
Jan Persson, ”- 
Jan Rösman, ”- exkl. § 241

(1) = 18.00 - 20.45, § 232 - 234
(2) = 19.00 - 20.45
(3) = 20.45 - 23.25, § 235 - 253
(4) = 18.00 - 22.55, § 232 - 245
(5) = 22.55 - 23.25, § 246 - 253
(6) = 18.00 - 21.45, § 232 - 239
(7) = 21.45 - 23.25, § 240 - 253
(8) = 18.00 - 21.00
(9) = 18.00 - 19.00, § 232 - 233, del av

(10) = 19.00 - 23.25, § 233, del av - 253 
(11) = 19.15 - 22.40
(12) = 18.00 - 20.50
(13) = 18.00 - 22.00 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 232
Valberedningen

Meddelanden m.m.

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. lämnats till kommun-
fullmäktige

1.
Länsstyrelsens beslut att till regeringen överlämna överklagande av läns-
styrelsens beslut om antagande av detaljplan av kv. Berzelius. 

2. Dnr 601/99 101
Begäran från Kerstin Spiliopoulos (s) om befrielse från uppdraget som 
ersättare i vård- och omsorgsnämnden.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige befriar Kerstin Spiliopoulos från sitt uppdrag och 
överlämnar skrivelsen till valberedningen.

Skrivelsen från länsstyrelsen läggs till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:117
Utdrag: § 233 Dnr 552/99 291
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden Förslag till skolutbyggnader i Lindome
Lokalförsörjningsut-
skottet
Planeringsutskottet
Kommunstyrelsen

I Lindome finns sedan några år tillbaka brist på skollokaler. Arbetet har varit 
inriktat på att lösa frågan genom att hyra lokaler i August Werners fabriker. 
Byggnadsnämnden avslog den 30 juni 1999 (§ 165) bygglovsansökan avse-
ende ändring av industribyggnad till skollokaler. Därefter har alternativa 
lösningar arbetats fram.

För driftkostnader för lokaler i August Werners fabriker har budgeterats 
2,5 mkr för år 2000 och 3,0 mkr för år 2001.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har den 15 november 1999 (§ 96), 
under punkt 7.4, föreslagit

- utbyggnad av Skånhällaskolan till F-9 för västra Lindome *)
- Sinntorpsskolan förändras till en 4-9 skola
- ny skola för F-3 byggs vid Klockaregårdens daghem i spår med 

Sinntorpsskolan
- Klockaregårdens fyra förskoleavdelningar flyttar sin verksamhet till 

andra befintliga lokaler (t.ex. förskolorna i Kyrkängen, Snickaregården 
och Valås).

Kostnaderna för investeringarna beräknas till 101 - 110 mkr.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelser den 14 och 
26 oktober samt den 15 november 1999.

Se barnomsorgs- och utbildningsnämndens protokoll den 6 oktober (§ 73) 
och 20 oktober (§ 81).

Kommunstyrelsen återremitterade den 26 oktober 1999 (§ 291) ärendet till 
barnomsorgs- och utbildningsnämnden.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har den 15 november 1999 föreslagit 
att skolutbyggnader i Lindome skall göras enligt barnomsorgs- och utbild-
ningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 15 november 1999, under punkt 7.4.

*) F = Förskoleklass.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 233 forts.

Kommunstyrelsen har den 23 november 1999 (§ 320) upprättat följande 
förslag till beslut

1. Fullmäktige beslutar att inriktningen för att lösa behovet av skollokaler i 
Lindome skall vara följande, enligt barnomsorgs- och utbildningsför-
valtningens tjänsteskrivelse, punkt 7.4

- utbyggnad av Skånhällaskolan till F-9 för västra Lindome 
- Sinntorpsskolan förändras till en 4-9 skola
- ny skola för F-3 byggs vid Klockaregårdens daghem i spår med 

Sinntorpsskolan
- Klockaregårdens fyra förskoleavdelningar flyttar sin verksamhet till 

andra befintliga lokaler (t.ex. barnstugorna i Kyrkängen, Snickare-
gården och Valås).

2. Fullmäktige beslutar att finansiera projektet med upplåning.

Kommunstyrelsen uppdrog i § 320/1999 åt planeringsutskottet att påbörja 
planutredning avseende Sinntorpsskolan och en ny skola vid Klockare-
gårdens daghem, samt att utreda annan lokalisering som alternativ.

Anföranden

Anföranden hålls av Patrik Karlsson (s), Inga Johnsson (c), Claes Ols-
son (m), Kent Helgesson (mp), Hans Sternlycke (mp), Peter Johnson (kd), 
Stefan Robertsson (fp), Jan Kronberg (v), Lars G Andersson (spi), Bengt 
Odlöw (s), Hans-Ove Nilson (m), Rosi Tholin (fp) och Maija Savolainen (v).

Yrkanden

Patrik Karlsson, Peter Johnson, Stefan Robertsson, Jan Kronberg, Lars G 
Andersson och Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Claes Olsson, med instämmande av Inga Johnsson, Hans-Ove Nilson och 
Rosi Tholin, yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag 2.

Claes Olsson,  med instämmande av Inga Johnsson, Hans-Ove Nilsson och 
Rosi Tholin yrkar att inriktningen skall vara följande enligt barnomsorgs-
och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse punkt 7.2.1

- utbyggnad av Skånhällaskolan som är tillräckligt stor för västra 
Lindomes behov och för elever som genom val av skola söker sig till 
Skånhälla från centrala och östra LindomeJusterandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 233 forts.

- utbyggnad av Valåsskolan med Montessorispår skolår F - 6

- Sinntorpsskolan och Almåsskolan kompletteras med grupprum och 
lärararbetsplatser.

Kent Helgesson yrkar, som ett tillägg, att fullmäktiges inriktningsbeslut skall 
möjliggöra omdisponeringar vid behov.

Lars G Andersson yrkar, som ett tillägg, att planeringsutskottet får i uppdrag 
att omgående starta planutredning för områdena Fågelsten och Ingemantorp, 
för att klarlägga det framtida skolbehovet med hänsyn till planerat bostads-
utbyggande i dessa områden.

Inga Johnsson yrkar att en utredning görs av behovet av F - 3 skola i Västra 
Lindome i samband med utbyggnad av Fågelsten och Ingemantorp.

Bengt Odlöw yrkar att kommunstyrelsen skall få i uppdrag att återkomma till 
kommunfullmäktige med förslag till investeringsbeslut i de olika deletapp-
erna.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Claes 
Olssons m.fl. yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Ordföranden ställer proposition på Kent Helgessons tilläggsyrkande och 
finner att kommunfullmäktige bifaller detta.

Ordföranden ställer proposition på Lars G Anderssons tilläggsyrkande och 
finner att kommunfullmäktige bifaller detta.

Ordföranden ställer proposition på Inga Johnssons tilläggsyrkande och finner 
att kommunfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer proposition på Bengt Odlöws tilläggsyrkande och finner 
att kommunfullmäktige bifaller detta.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 233 forts.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att inriktningen för att lösa behovet av skol-
lokaler i Lindome skall vara följande, enligt barnomsorgs- och utbildnings-
förvaltningens tjänsteskrivelse, punkt 7.4

- utbyggnad av Skånhällaskolan till F-9 för västra Lindome 
- Sinntorpsskolan förändras till en 4-9 skola
- ny skola för F-3 byggs vid Klockaregårdens daghem i spår med 

Sinntorpsskolan
- Klockaregårdens fyra förskoleavdelningar flyttar sin verksamhet till 

andra befintliga lokaler (t.ex. barnstugorna i Kyrkängen, Snickare-
gården och Valås).

Kommunfullmäktige beslutar att finansiera projektet med upplåning.

Kommunfullmäktiges inriktningsbeslut skall möjliggöra omdisponeringar 
vid behov.

Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att återkomma till kom-
munfullmäktige med förslag till investeringsbeslut i de olika deletapperna.

Kommunfullmäktige uppdrar åt planeringsutskottet att omgående starta plan-
utredning för områdena Fågelsten och Ingemantorp för att klarlägga det 
framtida skolbehovet med hänsyn till planerat bostadsbyggande i dessa om-
råden.

Reservationer

Den moderata fullmäktigegruppen reserverar sig mot kommunfullmäktiges 
beslut till förmån för sitt yrkande.

Centerpartiets fullmäktigegrupp reserverar sig mot kommunfullmäktiges 
beslut (bilaga 1, § 233).

Rosi Tholin (fp) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut (bilaga 2, 
§ 233).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:118
Utdrag: § 234 Dnr 564/99 101
Stadskontoret
Kommunfullmäktige Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning

Kommunfullmäktiges gällande arbetsordning fastställdes av kommunfull-
mäktige den 19 april 1995 (§ 71). Den bygger på ett normalförslag upprättat 
av Svenska Kommunförbundet. Ett förslag till revidering har utarbetats på 
stadskontoret.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 17 november 1999.

Se kommunstyrelsens protokoll den 23 november 1999 (§ 317).

Anföranden

Anföranden hålls av Åke Nises (v), Kent Helgesson (mp), Bengt Odlöw (s), 
Bengt Spiik (c), Bengt Möndell (m), Johan Larsson (m), Lennart Pers-
son (fp), Maj Keidser (s) och Jan Kronberg (v).

Yrkanden

Kent Helgesson yrkar att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med vissa redak-
tionella ändringar.

Åke Nises yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med det tillägget att 
politiker i kommunledningsorganisationen skall ha rätt att delta i överlägg-
ningar i alla ärenden oaktat hon/han inte är ledamot i fullmäktige.

Johan Larsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande tillägg 
i § 24, 3 st

”På sådant anförande, där ledamot är omnämnd med namn, är en kort 
replik tillåten”.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att 
kommunfullmäktige avslår detta.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 234 forts.

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag med Bengt 
Odlöws förslag till redaktionella ändringar och finner att kommunfullmäk-
tige bifaller detta.

Ordföranden ställer proposition på Åke Nises tilläggsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer proposition på Johan Larssons tilläggsyrkande och finner 
att kommunfullmäktige avslår detta.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige antar ny arbetsordning enligt förslag bifogat stadskon-
torets tjänsteskrivelse den 17 november 1999, med vissa redaktionella änd-
ringar.

Reservation

Kent Helgesson reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut (bilaga 1, 
§ 234).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:119
Utdrag: § 235 Dnr 135/99 214
Planeringskontoret

Detaljplan för Område öster om Jolen

”Område öster om Jolen” är beläget i Fässbergsdalen och är i kommunens 
översiktsplan 1990 avsett att nyttjas för verksamheter med inriktning mot 
kontor och andra personalintensiva verksamheter.

Syftet med planen är att skapa förutsättningar att nyttja området för verk-
samheter i enlighet med kommunens översiktsplan.

Kommunstyrelsen uppdrog den 10 februari 1998 (§ 65) åt planeringsutskottet 
att upprätta förslag till detaljplan för Område öster om Jolen.

Kommunstyrelsen godkände den 12 januari 1999 (§ 25) program för om-
rådet.

I utställningsutlåtandet redovisas inkomna yttranden under utställningstiden 
den 13 oktober - 10 november 1999. 

Ärendeberedning

Se planbeskrivning den 6 oktober 1999.
Se genomförandebeskrivning den 28 september 1999.
Se miljökonsekvensbeskrivning den 6 oktober 1999.
Se utställningsutlåtande den 22 november 1999.

Se planeringsutskottets protokoll den 22 november 1999 (§ 99).

Kommunstyrelsen beslutade den 23 november 1999 (§ 304) att notera 
följande till protokollet

• Mölndals Naturskyddsförening skall i fortsättningen ges möjlighet att yttra 
sig över planförslag, enligt planeringsutskottets beslut i § 99/1999.

• Nämndens för kultur och fritid yttrande poängteras om öppet område mot 
Fässbergs by, med bostäder som möjliggör större flexibilitet av området.

• ”Principer för dagvattenhantering”, skall biläggas planförslaget.

Kommunstyrelsen har i § 304/1999 upprättat förslag till beslut.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 235 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Laila Åkerberg (mp), Hans Sternlycke (mp), Bengt 
Odlöw (s) och Jan Kronberg (v).

Anmälan om ej deltagande i beslut

Laila Åkerberg anmäler att hon inte deltar i beslutet.

Yrkanden

Bengt Odlöw, med instämmande av Jan Kronberg, yrkar bifall till kommun-
styrelsens förslag.

Hans Sternlycke yrkar avslag på förslaget

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Hans 
Sternlyckes avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar detaljplan för Område öster om Jolen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:120
Utdrag: § 236 Dnr 555/99 024
Ekonomiavdelningen
Personal- och organisa-
tionsutskottet

Nytt pensionsavtal PFA 98 - hantering av pensionsavgiften, 
egen förvaltning eller utbetalning av individuell del

Förvaltningarna
I samband med den stora omläggningen av pensionssystemet som f.n. 
genomförs i Sverige har också kommunförbundet och arbetstagarparterna 
inom det kommunala området kommit överens om ett nytt pensionsavtal 
(PFA 98).

PFA 98 är ett nettopensionssystem, vilket innebär att den årliga procentuella 
kostnaden som kommunen varje år skall betala i princip är hela kostnaden för 
kommunen. Avgiften blir också avgörande för vilken pension den anställde 
får som pensionär.

Kommunen har viss möjlighet att själv välja hur pensionsavgiften skall för-
valtas.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 13 oktober 1999.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 23 november 1999 
(§ 298).

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp) och Bengt Odlöw (s).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att hela pensionsavgiften skall bli individuell 
del samt att kommunens linje åtminstone för den närmaste femårsperioden är 
att behålla detta ställningstagande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:121
Utdrag: § 237 Dnr 582/99 252
Planeringsutskottet
Gun-Britt Fehrling Förvärv av fastigheten Forsåker 1:170, Kungsbackavägen 79 

(avtal 37-1999)

Fastigheten Forsåker 1:170 är utlagd som allmän platsmark i gällande stads-
plan. Ett förslag till avtal har upprättats om förvärv av fastigheten från Gun-
Britt Fehrling.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 2 november 1999.

Se planeringsutskottets protokoll den 3 november 1999 (§ 98).

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 23 november 1999 
(§ 305).

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Möndell (m), Bengt Odlöw (s), Kent Helges-
son (mp), Åke Nises (v), Marita Aronson (fp), Jan Kronberg (v), Mabel 
Hagman (s) och Kjell Tengelin (m).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige godkänner förvärv av fastigheten Forsåker 1:170 enligt 
avtal 37-1999.
_____ 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 238

Rapport från ungdomspolitiska gruppen

Ordföranden i ungdomspolitiska gruppen, Patrik Karlsson, rapporterar från 
gruppens verksamhet. Den ungdomspolitiska gruppen består av en ledamot 
från varje parti i fullmäktige.

Kommunfullmäktige beslutade den 11 juni 1997 (§ 85) att inrätta ett perma-
nent ungdomsfullmäktige. Det anordnas två ungdomsfullmäktige per år, 
dagen före ordinarie fullmäktigesammanträde.

Patrik Karlsson rapporterar från gruppens samarbete med samhällslärarna på 
högstadieskolorna och med Mölndals ungdomsråd (MUR).

Nästa ungdomsfullmäktige anordnas tisdagarna den 25 januari 2000 och den 
28 mars 2000 kl.13.00.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige noterar informationen till protokollet.
____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:112
§ 239 Dnr 553/99 612

Svar på interpellation om skolsituationen för ungdomar med 
invandrarbakgrund

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om skolsituationen för ung-
domar med invandrarbakgrund till barnomsorgs- och utbildningsnämndens 
ordförande Patrik Karlsson (s) och gymnasienämndens ordförande Matti 
Riukka (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 20 oktober 1999 
(§ 211).

Kommunfullmäktige bordlade den 17 november 1999 (§ 224) ärendet till 
nästkommande sammanträde den 15 december 1999.

Interpellationen besvaras av Patrik Karlsson och Matti Riukka.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Dagmar Callgard (fp), Bengt 
Möndell (m) och Sven-Ove Johansson (s).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:113
§ 240 Dnr 540/99 105

Svar på interpellation om medborgarkontor i Lindome

Benny Strandberg (kd) ställde en interpellation om medborgarkontor 
i Lindome till kommunstyrelsens ordförande Bengt Odlöw (s) vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 20 oktober 1999 (§ 212).

Bengt Odlöw överlämnade åt personal- och organisationsutskottets 
ordförande Ralf Lorentzon (s) att besvara interpellationen.

Kommunfullmäktige bordlade den 17 november 1999 (§ 225) ärendet 
till nästkommande sammanträde den 15 december 1999.

Ralf Lorentzon besvarar interpellationen.

Anförande

Benny Strandberg håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:114
§ 241 Dnr 550/99 023

Svar på fråga om förlängning av kommundirektörens anställnings-
villkor

Kent Helgesson (mp) ställde en fråga om kommundirektörens anställnings-
villkor till personal- och organisationsutskottets ordförande Ralf Lorent-
zon (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 20 oktober 1999 (§ 214).

Kommunfullmäktige bordlade den 17 november 1999 (§ 226) ärendet till 
nästkommande sammanträde den 15 december 1999.

Ralf Lorentzon meddelar att han inte har för avsikt att besvara frågan då den 
berör enskild person.

Anförande

Kent Helgesson håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan därmed skall anses vara besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:115
Utdrag: § 242 Dnr 496/98 616
Benny Strandberg
Barnomsorgs- och ut- Svar på motion om språkförskola
bildningsnämnden
Arbets- och familje-
stödsnämnden

Kommunfullmäktige beslutade den 27 maj 1998 (§ 102) att till kommunsty-
relsen för beredning överlämna en av Kristdemokraterna genom Benny 
Strandberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige ”ska uppdra åt barnomsorgs- och utbild-
ningsförvaltningen att inrätta en frivillig språkförskola i enlighet med motio-
nens intentioner”.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 14 sep-
tember 1998. Av skrivelsen framgår att i 1999 års budgetförslag har inga nya 
verksamhetsformer kunnat prioriteras. Mot bakgrund av minskat födelsetal 
har i stället en viss minskning av verksamheten föreslagits. Ökade resurser 
har lagts på skolans behov av såväl fler lärare som lokaler.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har i § 85/1998 föreslagit att motio-
nen skall avslås.

Arbetsutskottet återremitterade i § 287/1998 ärendet till barnomsorgs- och 
utbildningsnämnden med förslag att nämnden skall ansöka om särskilt stats-
bidrag, med hänvisning till Prop. 1998/99:1 bilaga 9 Storstadspropositionen
samt till Prop. 1997/98:16 Sverige, framtiden och mångfalden - från invand-
rarpolitik till integrationspolitik.

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 16 de-
cember 1998, av vilken framgår att det inte finns medel att söka i dagsläget. 
Förvaltningen skall dock bevaka frågan i framtiden.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har i § 8/1999 överlämnat redovis-
ningen i tjänsteskrivelsen till kommunstyrelsen.

Vid arbetsutskottets sammanträde den 9 mars 1999 (§ 70) redogjorde Lars-
Erik Larsson samt Ing-Marie Svedjenäs, barnomsorgs- och utbildningsför-
valtningen, för det yttrande som barnomsorgs- och utbildningsnämnden 
lämnat i § 85/1998 och § 8/1999.

Arbetsutskottet återremitterade den 9 mars 1999 (§ 70) ärendet till barnom-
sorgs- och utbildningsnämnden för viss komplettering. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 242 forts.

Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen har under hand meddelat att 
den vid ett skolseminarium den 20 maj 1999, då även kommunstyrelsen 
var inbjuden, informerade om de nuvarande insatserna avseende språkstöd.

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 17 maj 
1999. Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen kommer att i samverkan 
med arbets- och familjestödsförvaltningen göra en översyn av organisationen 
med förberedelseklasser för att se om detta är det bästa sättet att organisera 
arbetet för elever med annat modersmål.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden noterade den 2 juni 1999 (§ 51) att 
tjänsteskrivelsen skulle lämnas till kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 283/1999.

Kommunfullmäktige bordlade den 17 november 1999 (§ 227) ärendet till 
nästkommande sammanträde den 15 december 1999.

Anföranden

Anföranden hålls av Benny Strandberg (kd), Maj Keidser (s), Maija 
Savolainen (v), Ralf Lorentzon (s) och Bengt Odlöw (s).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till vad som framkommit vid barnomsorgs- och utbildnings-
nämndens behandling av motionen. 

Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen planerar att i samverkan med 
arbets- och familjestödsförvaltningen göra en översyn av organisationen med 
förberedelseklasser för att se om detta är det bästa sättet att organisera arbetet 
för elever med annat modersmål.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:122
Utdrag: § 243 Dnr 295/99 105
Anita Westman
Stadskontoret Svar på motion om medborgarkontor i stadshuset

Kommunfullmäktige beslutade den 19 maj 1999 (§ 109) att till kommunsty-
relsen för beredning överlämna en av Vänsterpartiets fullmäktigegrupp 
genom Anita Westman undertecknad motion.

I motionen föreslås att informationscentralen i stadshuset bör utvecklas till 
ett medborgarkontor.  

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 15 september 1999. Av skrivelsen 
framgår att informationscentralen kontinuerligt arbetar med att förbättra 
servicen för den besökande allmänheten. Lokalbrist och säkerhetsaspekter 
sätter dock vissa begränsningar. Då kommunens intranet är klart möjliggörs 
ökad och förbättrad service till allmänheten.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 23 november 1999 
(§ 243).

Anförande

Jan Kronberg (v) håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige anser motionen besvarad med hänvisning till stads-
kontorets yttrande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:123
Utdrag: § 244 Dnr 50/99 532
Lennart Olsson
Hans Sternlycke Svar på motion om kostnaden för spårvagn till Eklanda
Gatunämnden

Kommunfullmäktige beslutade den 27 januari 1999 (§ 13) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Grönas fullmäktige-
grupp genom Lennart Olsson och Hans Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”att det tas fram en relevant överslagsberäkning vad det kostar att bygga 
spårväg från Mölndal till Eklanda uppdelat på olika delsträckor,

att det också görs ett överslag vad en spårvägsförbindelse Lärarhögskolan -
Sahlgrenska skulle kosta,

att det görs övervägande om vilka förändringar i kollektivtrafiken som kan 
göras med spårväg och vad den totala trafikeringskostnaden kan bli”

att alternativ med trådbuss och bränslecell utreds”.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 8 september 1999. Gatukontoret har in-
hämtat Västtrafik AB:s synpunkter, som meddelar att förutsättningarna för 
spårvägstrafik på de aktuella sträckorna är mycket dåliga. Det anses därför 
inte meningsfullt att genomföra de utredningar som föreslås i motionen. 

I Västtrafik AB:s miljöstrategi ingår att följa och utvärdera försöksverksam-
heten med alternativa drivmedel och trafikslag samt att så snart förutsätt-
ningar finns göra egna utredningar om trådbussar och bränslecellsbussar.

Gatunämnden har den 11 oktober 1999 (§ 146) avstyrkt motionen. 

Gatunämnden föreslog vidare att spårvägslinje 4 läggs ner i Mölndal.

Kommunstyrelsen återremitterade den 23 november 1999 (§ 300) förslaget 
om nedläggning av spårvägslinje 4 i Mölndal, med begäran om komplette-
ring av beslutsunderlag.

Kommunstyrelsen föreslog i § 300/1999 att fullmäktige skulle avslå 
motionen.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 244 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Bengt Odlöw (s), Laila Åker-
berg (mp), Kent Helgesson (mp), Berndt Runberg (s) och Rosi Tholin (fp).

Yrkanden

Hans Sternlycke, med instämmande av Laila Åkerberg och Kent Helgesson, 
yrkar att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag och 
finner att det bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:124
Utdrag: § 245 Dnr 125/99 731
Benny Strandberg
Arbets- och familje-
stödsnämnden

Svar på motion om offentligt skyddad anställning (OSA) för 
funktionshindrade personer

Vård- och omsorgs-
nämnden Kommunfullmäktige beslutade den 24 februari 1999 (§ 32) att till kommun-

styrelsen för beredning överlämna en av Kristdemokraternas fullmäktige-
grupp genom Benny Strandberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall ”uppdra åt vård- och om-
sorgsnämnden att ur budgeterade medel för daglig verksamhet inrätta OSA-
platser för personer ur personkrets 1 enligt LSS och därigenom också minska 
motsvarande antal heltidsplatser i daglig verksamhet.”

Ärendeberedning

Arbets- och familjestödsförvaltningen har i en tjänsteskrivelse den 22 april 
1999 redogjort för arbets- och familjestödsnämndens insatser för funktions-
hindrade personer.

Arbets- och familjestödsnämnden har i § 95/1999 hänvisat till förvaltningens 
rapport.

Se vård- och omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse den 8 april 1999.

Vård- och omsorgsnämnden avstyrkte motionen i § 52/1999.

Arbetsutskottet uppdrog den 10 augusti 1999 (§ 197) åt stadskontoret att ut-
arbeta ett förslag till gemensamt yttrande över motionen.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 20 oktober 1999. Av skrivelsen fram-
går att insatsen benämnd daglig verksamhet i de fall det är möjligt har till 
syfte att kunna erbjuda annan anställning, t.ex. OSA. I den mån kommunen 
har framgång i denna uppgift kommer antalet platser inom daglig verksamhet
att kunna begränsas. Motionärens syfte kan också uppnås genom att enskilda 
som har möjlighet till detta rekommenderas söka t.ex. OSA före daglig 
verksamhet.

Efterfrågan på daglig verksamhet styrs dock av tvingande lagstiftning och 
den enskildes önskemål. Eftersom kommunen inte direkt kan styra efter-
frågan och nuvarande antal platser synes vara otillräckliga, saknas anledning 
att minska de budgeterade medlen för denna verksamhet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 245 forts.

Kommunstyrelsen har den 23 november 1999 (§ 301) föreslagit att full-
mäktige skall avslå motionen.

Anföranden

Anföranden hålls av Benny Strandberg (kd), Kent Helgesson (mp), Ralf 
Lorentzon (s), Bengt Odlöw (s), Jan Kronberg (v), Maija Savolainen (v) 
och Dagmar Callgard (fp).

Yrkanden

Benny Strandberg yrkar att fullmäktige skall göra följande uttalande

Kommunfullmäktige konstaterar att Arbetsmarknadsinstitutet genom 
minskade statsbidrag minskat antalet OSA-platser i Mölndals kommun. 
Någon utökning av antalet platser är därför ej aktuell för tillfället. Kommun-
fullmäktige delar dock motionärens intentioner och uppdrar åt vård- och om-
sorgsnämnden att i samråd med arbets- och familjestödsförvaltningen bevaka 
frågan och om omständigheterna så medger initiera en samverkanslösning, 
mellan förvaltningarna och tillsammans med den enskilde arbetstagaren, i 
enlighet med motionens intentioner.

Med ovanstående yttrande anser kommunfullmäktige motionen besvarad.

Ralf Lorentzon och Jan Kronberg instämmer i Benny Strandbergs yrkande.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Benny 
Strandbergs yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Benny 
Strandbergs yrkande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige gör följande uttalande

Kommunfullmäktige konstaterar att Arbetsmarknadsinstitutet genom 
minskade statsbidrag minskat antalet OSA-platser i Mölndals kommun. 
Någon utökning av antalet platser är därför ej aktuell för tillfället. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 245 forts.

Kommunfullmäktige delar dock motionärens intentioner och uppdrar åt vård-
och omsorgsnämnden att i samråd med arbets- och familjestödsförvaltningen 
bevaka frågan och om omständigheterna så medger initiera en samverkans-
lösning, mellan förvaltningarna och tillsammans med den enskilde arbets-
tagaren, i enlighet med motionens intentioner. 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till ovanstående yttrande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:125
Utdrag: § 246 Dnr 48/99 101
Inga Johnsson

Svar på motion om uppföljning av resultatet med de av fullmäktige 
antagna riktlinjerna för fullmäktiges handlingar

Kommunfullmäktige beslutade den 27 januari 1999 (§ 11) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiets fullmäktigegrupp 
genom Inga Johnsson undertecknad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige skall ge kommunstyrelsen till uppgift

”att utse erforderligt antal tjänstemän att granska fullmäktigehandlingarna ur 
kvalitetssynpunkt under 1999

att lämna rapport om utfallet under första kvartalet 2000

att lägga fram förslag till eventuella åtgärder samtidigt med rapporten.”

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 4 mars 1999.

Arbetsutskottet föreslog den 23 mars 1999 (§ 92) att fullmäktige skulle avslå 
motionen.

Kommunstyrelsen återremitterade den 30 mars 1999 (§ 92) ärendet till 
arbetsutskottet.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 3 november 1999. Av skrivelsen fram-
går att stadskontoret i samband med beredningen av ärenden kommer att 
fästa särskild vikt vid kvaliteten i de handlingar som kommer att behandlas 
i politiska organ. Detta i synnerhet mot bakgrund av fullmäktiges antagna 
rekommendationer (§ 136/1998) vid beredning av ärenden i samband med 
att motionen, ställd i september 1997, besvarades. 

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 23 november 1999 
(§ 310).

Anförande

Ingemar Johansson (c) håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till vidtagna åtgärder.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:126
Utdrag: § 247 Dnr 375/99 400
Inga Johnsson
Bengt Spiik Svar på motion om premiering av kommuninvånare som värnar 

om boendemiljön m.m.

Kommunfullmäktige beslutade den 23 juni 1999 (§ 142) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiets fullmäktigegrupp 
genom Inga Johnsson och Bengt Spiik undertecknad motion.

I motionen föreslås att

”efter anmälan, prisbelöna den fastighetsägare som har Årets trädgård, Årets 
ny- eller tillbygge, vidare en representant för Årets bostadsområde och varför 
inte också utse Årets Mölndalsbo.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet uppdrog den 10 augusti 1999 (§ 201) åt stadskontoret att ut-
arbeta ett förslag till yttrande.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 10 november 1999. Av skrivelsen 
framgår att premieringen lämpligen skulle handhas av trädgårdsföreningar, 
naturskyddsföreningar, hyresgästföreningar och andra berörda föreningar. 
Inom kommunens Agenda 21-arbete skulle man kunna stimulera berörda 
föreningar till att ta ett ansvar. 

Vidare konstateras att kommunen redan idag delar ut tre utmärkelser

• För tilltalande exteriör.
• Nominering till ”Årets företagare”.
• Miljöpris (kan även delas ut till enskild).

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 23 november 1999 
(§ 315).

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Spiik (c), Rosi Tholin (fp), Bengt Möndell (m) 
och Bengt Odlöw (s).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 247 forts.

Yrkanden

Bengt Spiik yrkar att nämnden för kultur och fritid får i uppdrag att utse 
”Årets trädgård”.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Rosi Tholin, med instämmande av Bengt Möndell, yrkar avslag på motionen.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bengt 
Spiiks och Rosi Tholins yrkanden och finner att kommunfullmäktige bifaller 
Rosi Tholins yrkande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår motionen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:116
Utdrag: § 248 Dnr 538/99 000
Stadskontoret

Redovisning av motioner, vars beredning ännu inte är avslutad

Stadskontoret har upprättat en förteckning över de motioner i kommunfull-
mäktige, vars beredning inte är avslutad.

Ärendeberedning

Se arbetsutskottets protokoll den 19 oktober 1999 (§ 291).

Kommunstyrelsen har den 26 oktober 1999 (§ 287) överlämnat redovis-
ningen till kommunfullmäktige för kännedom.

Kommunfullmäktige bordlade den 17 november 1999 (§ 228) ärendet till 
nästkommande sammanträde den 15 december 1999.

Anförande

Kent Helgesson (mp) håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger redovisningen till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 249 Dnr 584/99 110
Arbets- och familje-
stödsnämnden
Bengt Johansén

Kompletteringsval av en ersättare i arbets- och familjestöds-
nämnden efter Maija Savolainen (v)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

På förslag av Jan Kronberg (v) utser kommunfullmäktige Bengt Johansén, 
Blandsädesgatan 3 A, 431 46 Mölndal till ersättare i arbets- och familje-
stödsnämnden.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 250 Dnr 601/99 110
Vård- och omsorgs-
nämnden
Maka Achalbedachvili

Kompletteringsval av en ersättare i vård- och omsorgsnämnden 
efter Kerstin Spiliopoulos (s)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

På förslag av Kaj Johansson (s) utser kommunfullmäktige Maka Achal-
bedachvili, Hagåkersgatan 6 A, 431 41 Mölndal till Socialdemokraternas 
fjärde ersättare i vård- och omsorgsnämnden.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 251 Dnr 627/99 532
Kommunstyrelsen

Motion om pendeltåg på Boråsbanan

I en av Hans Sternlycke undertecknad motion föreslår Miljöpartiet de Gröna i 
Mölndal 

”att Mölndal tar kontakt med Göteborg, Härryda, Bollebygd och Borås för att 
verka för pendeltågstrafik på Boråsbanan hos Västra Götaland och Väst-
trafik

att initiativ tas för en utredning som klargör vilka förändringar som behövs 
på banan för en bättre trafik och kostnader för det, vilken trafik som ryms, 
kostnaden för den, vilka vagnar man kan använda och hur trafiken kan 
integreras med övrig kollektivtrafik”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 252 Dnr 636/99 024
Bengt Odlöw

Fråga om finansieringen av den utökade kommunlednings-
organisationen

Kent Helgesson (mp) har begärt att få ställa följande fråga till kommun-
styrelsens ordförande Bengt Odlöw (s)

”När avser man avge en detaljerad redovisning för hur den utökade kommun-
ledningsorganisationen samt de förhöjda arvodesnivåerna har finansierats 
under tiden 981101 - 991231?”

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas.

Bengt Odlöw meddelar att frågan kommer att besvaras på nästkommande 
kommunfullmäktigesammanträde den 26 januari 2000.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 253

Avslutning

Ordföranden Kaj Johansson (s) tackar för det gångna året med två anekdoter 
och önskar ledamöter, ersättare och tjänstemän en god jul och ett gott nytt år.

Vice ordföranden Lennart Persson (fp) önskar, å fullmäktiges vägnar, 
ordföranden detsamma.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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